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Protokoll fra årsmøtet i Aurdalsåsen Hytteforening (AHF) 16. april 2025 

Før årsmøtet startet informerte Martine Willemstein, for tiden daglig leder på Danebu 
Kongsgaard, om status for Kongsgaarden. Marlene Sandvik tidligere daglig leder er 
sykmeldt.  

Hun redegjorde for den driftsform de har nå og det er primært å tilby hotellet til 
konferanser, bryllup, private arrangementer, ikke vanlig hotelldrift eller kafedrift. Det er 
det ikke økonomi til å gjøre. Det var flere i salen som uttrykte ønske om et tilbud som er 
mer tilpasset hytteeierne.  

Hun presiserte at Danebu Kongsgaard er helt adskilt fra Danebu Panorama.  

 

Årsmøte protokoll 

Til stede fra styret var Nils Vogt, Kjetil Foyn, Haakon Thaulow og Johan Mohn. Jens Bull og 
Trond Bjerknes hadde forfall. 20 møtende ble registrert i tillegg til styret.  

Til behandling forelå: 

1. Årsmøtet ble er erklært lovlig innkalt og satt.  

2. Nils Vogt ble valgt til ordstyrer. 

3. Styrets beretning har vært publisert på forenings hjemmeside. Den ble gjennomgått 
og godkjent.  

4. Regnskap og revisjonsberetning ble gjennomgått av Haakon Thaulow og godkjent.  

Det ble bemerket at regnskapet ikke var lagt ut på AHF hjemmeside før årsmøtet. Styret 
beklaget denne inkurie. 

5. Medlemmers og styrets forslag 

• AHF besluttet i 2024 å gi et bidrag til Aurdal og Kruk Løypelag på kr 10 000. Dette 
er utbetalt i 2025. Nils Vogt forslo at årsmøtet bevilger kr 10 000 som blir utbetalt i 
januar 2026. Forslaget ble vedtatt.  

• Nils Vogt fortalt om den innsats Svein Peder Bakken har gjort for å rehabilitere 
gapahuken ved trefallsbakken. Det gjenstår å montere noen sperrer slik at 
beitedyr ikke kommer inn i gapahuken. Gapahuken nærmere Kringlestølen 
trenger også noe reparasjon. Det er mange som har sagt de kan være interessert i 
å delta i dugnadsarbeid og styret vil ta kontakt med enkelte av disse for å få dette 
gjort.  

• Nils Vogt tok igjen opp problemene om lysforurensing. Det er for mange som har 
utelys montert på sine hytte og har disse på hele året, dag og natt. I alle 
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reguleringsplaner de siste 15 år har det vært forbud mot utelys på hytter dog har 
det vært tillatt å ha en lykt ved inngangsdøren som kun lyser nedad.  
Det ble en engasjert diskusjon om temaet, men ingen konklusjon på hva AHF skal 
gjøre.   
 

• Griug har for noen år siden begynte å belaste kunder med et ekstra gebyr på 
fredager i tiden oktober-april fra kl 1600 til kl 2200 på kr 0,19 per kWt. Etter møte 
med Griug, AHF og Nord-Aurdal kommune har e-verket besluttet å fjerne det 
ekstra tillegget. Det hadde liten praktisk betydning ut over å være en straff til 
deltidsinnbyggere som kom opp på fredag ettermiddag.  
 

• Styret hadde fått en henvendelse fra Storstøllie Vel angående vannkvalitet og 
leverings utfordringer. Henvendelsen har sin bakgrunn i bl a stopp på 
vannleveranse før jul 2024. Styret har diskutert saken med Nord-Aurdal 
kommune. Årsaken til stoppen var mye humus i inntaket på Freningen. Dette er 
nå renset og kommunen skal gjennomspyle deler av ledningsnettet. 
Abonnentene vil bli varslet i forkant via SMS og med instrukser hva de bør gjøre. 
Kommunen anbefaler kundene å stenge inntakskranen når man forlater hytta for 
en periode, slik at man ikke får inn vann som ikke er helt rent pga spyling etc når 
man er borte. De anbefaler også et det monteres et rensefilter ved inntaket til 
hver hytte da det er noe humus i vannet alltid. Kommunen tar prøver av vannet 
regelmessig og vannet skal ikke være helseskadelig å bruke selv om det kan ha en 
farge.  
 

• Styret har fått henvendelse fra Tuva Vel om Danebu Panorama og de store stein 
deponiene ved Danebu Kongsgaard som har ligget der i flere år. Styret har 
diskutert saken med Nord-Aurdal kommune og fått informasjon om at utbygger 
har frist til oktober 21.10.2025 til å fjerne massedeponiene. Utbygger har i følge 
NAK etterlevd de dispensasjoner de har fått. Utbygger må søke om en ny 
dispensasjon hvis de ikke er i gang med å bygge i oktober.    
 
Nils Vogt har vært i dialog med Danebu Panorama v/Jon Ulfsrud, prosjektleder, og 
han sier de vil kommer med informasjon i løpet av relativt kort tid. Han skriver i et 
brev som skal distribueres til hytteeiere på Aurdalsåsen: 
 Vi jobber nå med konkrete planer for en snarlig forsiktig oppstart og gleder oss til 
å dele detaljert informasjon om dette i Juni. 
Vi er sikre på at Danebu Panorama vil bli en «game changer» for Aurdaldåsen. 
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6. Valg 

Styrets forslag til nytt styre var som følger: 

• Nils Vogt, styreleder 
• Haakon Thaulow, Damtjednvegen veilag 
• Kjetil Foyn, Storstøllie Vel 
• Johan Mohn 
• Jan Harangen, Valaknatten Vel 
• Sigmund Kristiansen, Freningsveien Vel 
• Revisor Trond Stang 

Trond Bjerknes og Jens Bull ønsker ikke gjenvalg.  

Styret forslag ble godkjent ved akklamasjon. Styret ble valgt for ett år.  

 

7. Medlemsundersøkelsen 

Kjetil Foyn presenterte medlemsundersøkelsen. Hensikten med undersøkelsen var å gi 
styret et bedre grunnlag for sitt videre arbeid både med eventuelle aktiviteter på åsen og 
til samarbeidet med Nord-Aurdal kommune. Styret vil diskutere på kommende 
styremøte etter påsken hvordan styret kan bruke den informasjon, meninger og 
holdninger som kom frem i undersøkelsen.  

Det var 239 som besvarte undersøkelsen 

 

8. Andre saker som ble tatt opp av møtende under årsmøtet 

Det ble påpekt at AHF sine hjemmesider har behov for en ajourføring og at styret bør 
bruke hjemmesidene mer aktivt.  

Det ble reist spørsmål om hvem som har ansvaret vedlikehold og ajourhold av 
oppslagstavle ved Damtjern oset. Den er muligens satt opp av grunneierlaget på åsen.  

Enkelte etterlyste «hytteservice» tjenester på åsen.  

 

  

 


